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مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان 
خبر داد: 

آغاز عملیات اجرایی مجتمع 
بندری مُکران بعنوان بزرگترین 
مرکز اقتصادی کشور با حضور 

رئیس جمهور

جمیله دبیری نیا  - مدیرکل بنادر و دریانوردی 
ناظر  با  مشترک  نشست  در  هرمزگان  استان 
از  استان  در جمع خبرنگاران  گمرکات هرمزگان 
آغاز عملیات اجرایی مجتمع بندری مکُران بعنوان 
رئیس  در سفر  اقتصادی کشور  مرکز  بزرگترین 
جمهور خبر داد . حسین عباس نژاد ، افزود : 
از دیگر برنامه های ما برای سفر ریاست جمهور 
مردم  رفاه  تأمین  برای  ابوموسی  بندر  توسعه 
ابوموسی و ارتباط و اتصال بهتر با سرزمین اصلی را 
در دستور کار قرار دادیم  . عباس نژاد ، با اشاره به 
اینکه با توجه به شرایط کشور در بحث عملکرد با 
۸۰ میلیون تنُ ظرفیت در بندر شهید رجایی پیش 
برطرف  را  نیازهای کشور  توانسته ایم  و  می رویم 
کنیم، ادامه داد : امیدواریم در آینده با افزایش 
ظرفیت ترانزیت خود به اهداف پیش بینی شده 
برسیم. وی ، عنوان کرد : دولت سیزدهم آمد تا 
بتواند راهگشای بسیاری از مشکلات کشور باشد، 
اقتصاد  به تبع آن در هرمزگان به عنوان قطب 
دریایی کشور ما نیز باید بر اساس سیاست های 
دولت ادامه مسیر می دادیم و در این راستا در ۲ 
سال گذشته پروژه های بزرگی انجام شده است. 
اشاره  با   ، هرمزگان  دریانوردی  و  بنادر  مدیرکل 
مهمترین  جمله  از  بندرخمیر  افتتاح  اینکه  به 
فعالیت های صورت گرفته بوده است، توضیح داد 
: این پروژه در راستای بهبود وضعیت حمل و نقل 
، صادرات و واردات مواد معدنی موجود در معادن 
امیدواریم  این  و  انجام شده است  استان  غرب 
تنُ،  هزار   ۳۰۰ و  میلیون  یک  عملکرد  با  بندر 
بتواند اقتصاد کشور را در وضعیت بهتری قرار 
دهد. عباس نژاد ، با بیان اینکه فاز ۳ بندر شهید 
رجایی به بهره برداری رسیده و اکنون در راستای 
رفع مشکلات بندر گام برداشته ایم ، بیان داشت : 
در راستای تقویت ایمنی بنادر با افتتاح ساختمان 
بنادر  کنترل  برج  مرتفع ترین  که  دریایی  مرجع 
فعالیت  بر  را  نظارت خود  است،  سراسر کشور 
های دریا محور گسترده تر کرده ایم. این مسئول 
، با اشاره به اینکه  تفاهمنامه توسعه گردشگری 
گردشگری  و  فرهنگی  میراث  وزارت  با  دریایی 
منعقد شده است ، خاطرنشان کرد :  با افتتاح این 
پروژه در سال های آینده استان از لحاظ گردشگری 
خواهد  روبرو  توجهی  قابل  تحول  و  توسعه  با 
می تواند  که  سیریک  بندر  داریم  و  تلاش  شد 
در معیشت مردم شرق استان بسیار تأثیرگذار 
به  هرمزگان  به  رئیس جمهوری  سفر  در  باشد، 
بهره برداری برسد. عباس نژاد با بیان این موضوع 
که  گمرکات استان شامل ۵  اداره کل به تفکیک 
در  بندرعباس گمرک شهید رجایی و گمرک شهید 
باهنر ، گمرک بندرلنگه ، گمرک منطقه آزاد قشم 
و گمرک منطقه آزاد کیش و ۲۶ دفترخانه گمرکی 
به تبع  هرمزگان  :  گمرکات  کرد  اضافه  است، 
فعالیت سازمان بنادر در بندر شهید رجایی بیش 
از ۵۰ درصد فعالیت های گمرکی کشور را در بر 
دارد. وی ، اضافه کرد : گمرکات بسیاری در استان 
با فعالیت ها و رویه های محدودی وجود دارند و 
توانستیم در یک سال گذشته در گمرکات سیریک 
و پارسیان، تمامی رویه های موجود را فعال کنیم.  
ناظرگمرکات استان هرمزگان نیز در این نشست ، 
با بیان اینکه یکی از مشکلات در گذشته این بود 
که بازرگانان مجبور بودند برای اظهار کالاهای خود 
به بندرلنگه مراجعه کنند اما اکنون این مشکل 
برطرف شده است، گفت : در مکُران تفاهمنامه 
صورت  به  کالاها  انتقال  و  اختصاصی  انبار 
چرخه  از  بخشی  تا  کردیم  منعقد  را  کانتینری 
اقتصاد کشور را جلو ببریم. حسین سعیدی افزود 
:  با تلاش سازمان بنادر اسکله ای در بندرخمیر 
ایجاد شده و به تبع آن گمرک بندرخمیر نیز کار 
خود را آغاز کرده است.سعیدی ، عنوان کرد  : 
در سال گذشته رویه پیله  وری ملوانی که تنها در 
بندرخمیر فعال بود را با کمک سازمان صنعت، 
معدن و تجارت در بندر تیاب و سیریک نیز فعال 
کردیم. به گفته وی ، در مکُران تفاهمنامه انبار 
اختصاصی و انتقال کالاها به صورت کانتینری را 
منعقد کردیم تا بخشی از چرخه اقتصاد کشور را 

جلو ببریم.

کمیته نظارت بر زنجیره عرضه 
اقلام دارویی و جلوگیری از قاچاق 

اقلام دارویی تشکیل جلسه داد

خبرنگار اصفهان فاطمه شفیعی  : به گزارش 
محمد  سید  استان  دادگستری  عمومی  روابط 
موسویان دادستان عمومی و انقلاب استان بیان 
داشت: پس از کمبود دارویی که سال گذشته 
در کشور با آن مواجه شدیم و گزارشات واصله 
در خصوص قاچاق دارو به کشورهای همسایه، 
دادستانی کل کشور ضمن ابلاغ دستورالعملی، 
به  موضوع  پیگیری  به  موظف  را  دادستانی ها 

عنوان یکی از مصادیق حقوق عامه نمود.
وی با تاکید بر اهمیت موضوع افزود: دارو و 
اقلام دارویی ضمن اینکه با سلامت و جان مردم 
سر و کار دارد کالایی غیرقابل جایگزین است که 
در صورت کمبود و نبود آن، نمی توان آن را با 
چیز دیگر جایگزین کرد و حساسیت نسبت به 

موضوع دارو باید دوچندان باشد.
با اشاره  انقلاب اصفهان  دادستان عمومی و 
داروی  تولید  در  اصفهان  استان  سوم  رتبه  به 
کشور خاطرنشان ساخت: کمبود دارو در کشور 
نشان دهنده آن است که بخشی از تولید استان 
تولید دارو  از قطب های اصلی  به عنوان یکی 
قاچاق می شود و ضرورت دارد ضمن اجرای تدابیر 
اندیشیده شده اقدامات مضاعفی در این حوزه 
انجام شود موسویان ادامه داد:  جایگاه نظارتی 
اصلی متعلق به وزارت بهداشت است تا رصد 
موضوع را به طور خاص در این حوزه داشته باشد 
تخلف،  موارد  اعلام  با  نظارتی  های  دستگاه  و 

رسیدگی را در دستور کار خواهند داشت.
به  استان  مرکز  انقلاب  و  عمومی  دادستان 
موضوع فروش غیرمجز اقلام دارویی در فضای 
مجازی نیز اشاره ای داشت و گفت: متاسفانه 
بسیاری از جرایم سازمان یافته امروز در فضای 
تا حدودی  آن  کنترل  با  و  رخ می دهد  مجازی 
اوضاع فضای واقعی هم بهتر خواهد شد و در این 
حوزه با وجود اینکه دستگاه های نظارتی حضور 
دارند، باز هم وظیفه اصلی بر عهده مجموعه 

وزارت بهداشت است.
داروها،  نگهداری  انبارهای  بر  بیشتر  نظارت 
از  یکی  عنوان  به  فرودگاه  و  گمرک  بر  نظارت 
مبادی احتمالی قاچاق دارو و... از دیگر مصوبات 
این جلسه بود.موسویان در پایان ابراز امیدواری 
در  ذیربط  اقدامات خوب دستگاه های  با  کرد: 
از  دارو  معکوس  قاچاق  کاهش  شاهد  استان 

داخل کشور به کشورهای همسایه باشیم.
گفتنی است مقرر گردید جلسه آینده کمیته 
ظرف دو ماه با بررسی و ارائه آمار دقیق و حجم 
تخلفات در چرخه تولید، توزیع و مصرف دارو در 

استان برگزار گردد.

ایجاد مخازن ذخیره آب شرب در 
بخش روستایی توسط آبفا شیراز

همگانی  آموزش  و  عمومی  روابط  گزارش  به 
آبفا شیراز، بهمن بهروزی با تاکید به اهمیت 
خدمت رسانی به روستاها همزمان و به  موازات 
با  شیخ  ده  مخزن  گفت:  شیراز  کلانشهر  با 
ظرفیت ۵۰۰ متر مکعب به اتمام رسیده و آماده               

بهره برداری است. 
برای آبرسانی به روستای سیاخ دارنگون و توابع 
نیز مخزن ۵۰۰ متر مکعبی وارد مدار بهره برداری 
شده است. رئیس هیئت مدیره و مدیر عامل 
آبفا همچنین از پیشرفت فیزیکی ۷۰ درصدی 
مخزن بتنی بیدزرد خبر داد و گفت: انتظار می 
رود مخزن دو هزار متر مکعبی بید زرد با این 
وارد مدار  امسال  پاییز  سرعت پیش روی، در 
بهره برداری شود.  بهروزی خاطرنشان کرد: برای 
احداث مخزن به ظرفیت دو هزار متر مکعب 
روستاهای  و  داریون  شهر  به  آبرسانی  جهت 
دیندارلو و توابع دو مرتبه مناقصه برگزار شده 
است و به علت عدم گزینش پیمانکار، مناقصه 

در حال برگزاری مجدد است.

محمد امیر براهویی در تور رسانه ای با خبرنگاران 
بیان کرد: در حوزه نهضت آسفالت، توسعه فضای 
سبز و توجه به نواحی منفصل شهری بسیار موفق 
عمل کرده اید و امیدواریم با برنامه ریزی مناسب و 

همکاری و همراهی مردم به این راه ادامه دهیم.
مشکلات  و  اعتباری  محدودیت های  به  براهویی 
اقتصادی در این برهه زمانی اشاره کرد و ادامه داد: 
اعتباری کار در مسیر  مشکلات و محدودیت های 
خدمت را دشوار می کند، اما معتقدیم با کار جهادی 
و بهره گیری از تمام ظرفیت ها بیشترین خروجی را 
از داشته ها در مسیر خدمت شایسته به شهروندان 
به دست آوریم. شهردار زاهدان تاکید کرد: توزیع 
عادلانه خدمات در شهر از اولویت های ما بوده و در 
این راستا مناطق حاشیه را که کمتر مورد توجه قرار 

داشته اند محور قرار داده ایم.
شهر  بزرگ  پروژه های  از  یکی  اینکه  بیان  با  وی 
زاهدان که مطالبه مردم بوده اجرای طرح گردشگری 
تجاری چهارراه رسولی است، اظهار کرد: برای اجرای 
این پروژه عظیم تمام تلاش خود را بکار گرفته ایم، 
پیمانکار اجرا مشخص و خرید سنگ فرش ها کاملاً 
انجام و همچنین مناقصه رواق ها که به صورت ایرانی 

- اسلامی طراحی شده نیز انجام شده است.
وی افزود: دستگاه های حفار از شرکت های برق، 
آب و گاز اقدام به جابه جایی لوله ها کرده که پس 
از اتمام کار آنها، اجرای این پروژه عظیم با شروع 

سنگ فرش ها آغاز خواهد شد.
شهردار زاهدان ادامه داد: با توجه  به اینکه چهارراه 
رسولی زاهدان یکی از قطب های تجاری و به نوعی 
توریست پذیر در سطح کشور است متأسفانه معابر 
این   از  ندارد،  مناسب  وضعیت  المان ها  شرایط  و 
انجام شده که  نیز  حیث طراحی هوش مصنوعی 
حدود ۹۰ درصد با طرحی که ما در نظر گرفته ایم 
مطابقت دارد و این بدان معناست که اگر در حوزه 
را  ساله   ۱۰۰ طرح  این  ندهد  رخ  مشکلی  اعتبارات 

یک ساله انجام خواهیم داد.
وی با بیان اینکه امید می رود این پروژه تا قبل از 
نوروز به بهره برداری برسد، گفت: در اجرای طرح 
شاید با اعتراضاتی از سوی مردم در بحث حفاری ها 
مواجهه باشیم که این اعتراضات را به جان می خریم 
و از شهروندان خواهش می کنم صبور باشند تا پروژه 

زیبا و در شأن مردم را بتوانیم ارائه دهیم.
براهویی یکی دیگر از پروژه های بزرگ در زاهدان 
را اتصال بلوار شهید مطهری به بلوار شهید خزایی 
عنوان کرد و ادامه داد: این اقدام با هدف کاهش بار 

ترافیکی در بلوار شهید مطهری و میدان امام علی 
)ع( و ایجاد دسترسی سریع و راحت شهروندان به 
بر( و  بازار چهارراه رسولی )خیابان مولوی حسین 
همچنین ساکنان منطقه زیباشهر به مرکز شهر، این 

مسیر ساخته خواهد شد.
وی بیان کرد: با برگزاری جلسات کمیسیون ماده 
)۵( و بر اساس مطالعات ترافیکی انجام شده، این 
مسیر به عرض ۳۶ متر است که از محل لشکر ۸۸ 
زرهی ارتش واقع بلوار شهید مطهری آغار و به بلوار 

شهید خزایی متصل می شود.
شهردار کلانشهر زاهدان عنوان کرد: با توافقات 
انجام شده و همکاری خوب مسئولان نیروی زمینی 
ارتش و اداره کل راه و شهرسازی استان، عملیات 
اجرایی این طرح توسط شهرداری زاهدان انجام شده 
و امید می رود تا سه ماه آینده مسیر جدیدی به حوزه 

زیباشهر در راستای کاهش ترافیک بازگشایی شود.

براهویی در ادامه گفت: یکی از برنامه های سال 
های اخیر شهرداری زاهدان ایجاد زیرساخت های 
لازم برای انتقال آب به مناطق پنجگانه شهرداری، 
آبیاری و گسترش فضای سبز شهری بوده  جهت 
است. شهردار افزود: نیاز آبی کل فضای سبز شهر 
زاهدان حدود ۹۰ لیتر در ثانیه ست، در حال حاضر 
قریب به ۲۵ درصد از آبیاری فضای سبز زاهدان از 

پساب تامین می شود.
وی خاطرنشان کرد: سه انشعاب میدان بلوچستان 
منطقه ۴، میدان خلبانان منطقه ۵ و میدان دکتر 
حسابی منطقه ۱ به شبکه پساب زاهدان متصل شده 
اند. منطقه ۴ شهرداری به صورت کامل لوله گذاری 
شده و از پساب استفاده می کند، قریب به هشتاد 
درصد از منطقه ۵ شهرداری لوله گذاری شده و از 
پساب بهره می برد. حدود ۲۰ درصد از فضای سبز 

منطقه یک مجهز به زیرساخت پساب شده است.

شده  انجام  برآوردهای  براساس  گفت:  براهویی 
کشی  لوله  برآورد  کل  مشاورین شهرداری،  توسط 
پساب، ۳۰ کیلومتر پیش بینی شده است، از این 
تعداد ۱۵ کیلومتر تهیه شده و ۱۵ کیلومتر دیگر می 
بایست در قالب قرارداد تضمینی از سوی مناطق 
خریداری شود. وی تصریح کرد: تقریبا ۹۰ درصد 
فضای سبز شهر زاهدان دارای شبکه توزیع است و 
۱۰ درصد شامل پارک های محله ای در دستور کار 
مناطق هست. تا پایان سال انتقال با خط اصلی به ۵ 
منطقه انجام  می شود. ۴۰۰۰ هزار متر مکعب مخازن 
ذخیره بتنی و پلی اتیلن نیاز است که از این میزان ۵۰ 
درصد اجرا شده و مابقی مخازن پلی اتیلن به میزان 

۲۰۰۰ متر از طریق مناقصه باید انجام شود.
وی گفت: با اجرای ۳۰ کیلومتر لوله گذاری و ۴۰۰۰ 
مترمکعب سپتیک شهرداری می تواند ظرفیت کامل 

سهمیه ۳۰ لیتر برثانیه پساب را استفاده کند.

در تور رسانه ای با خبرنگاران

ح های توسعه شهری گفت   شهردار زاهدان از طر
زاهدان  محمد  شکوهی  فر :شهردار زاهدان گفت: ریل گذاری خوبی در مسیر توسعه شهر زاهدان در بخش های مختلف عمرانی، سرمایه گذاری، 

فرهنگی و فضای سبز انجام شده که اجرای آن ها زمینه رضایت مندی نسبی شهروندان را فراهم می کند.

مشکلات و 
محدودیت های 
اعتباری کار در 

مسیر خدمت را 
دشوار می کند، 

اما معتقدیم 
با کار جهادی 
و بهره گیری 
از تمام       
ظرفیت ها 
بیشترین 

خروجی را از 
داشته ها در 

مسیر خدمت 
شایسته به 

شهروندان به 
دست آوریم

در بازدید نمایندگان مجلس از پروژه های طرح جایگزین سد نهند عنوان شد؛

آذربایجان شرقی - فلاح: نمایندگان مردم تبریز، آذرشهر و اسکو 
در مجلس  شورای اسلامی از پروژه های طرح جایگزین سد نهند 
بازدید کردند. در این بازدید که با همراهی مدیرعامل شرکت آب و 
فاضلاب استان آذربایجان شرقی انجام گرفت، حجت الاسلام میر 
تاج الدینی و دکتر متفکرآزاد ضمن بازدید میدانی از پروژه، در جریان 
آخرین وضعیت اجرائی طرح خط انتقال اصلاحی آب شرب نهند 
به تبریز قرار گرفتند. در جریان این بازدید، مدیرعامل شرکت آب 
و فاضلاب استان آذربایجان شرقی گزارشی از روند تکمیل پروژه ها 
ارائه کرد و گفت: این پروژه با هدف تامین کسری ۹۰۰ لیتر بر ثانیه 

آب تبریز بلافاصله آغاز شد و با همت و تلاش کارکنان شرکت، پروژه 
سه ساله ظرف مدت کمتر از سه ماه آماده بهره برداری شده است.
محمد خانی افزود: دهم تیرماه گذشته و با توجه به نبود آب در سد 
نهند، این خط را از مدار خارج کردیم و ۶ شهرک باغمیشه، نصر، 
رشدیه، ولی امر، فرشته و ارم و ۵۰ درصد ولیعصر با ۲۸۰ هزار نفر 
جمعیت از این محل تامین آب می شدند از طریق پمپاژ آب از داخل 
شهر تامین آب شدند. وی ادامه داد: این مناطق از اول اردیبهشت 
تا دهم تیرماه به ترتیب از مدار خط آبرسانی نهند خارج و به خط 
لوله جنوب شهر و آب زرینه رود وصل شدند و در واقع با این کار، 

رینگ داخلی شهر از طریق پمپاژ آب وارد مدار شد. مهندس خانی 
گفت: با اتصال خطوط لوله شمال تبریز به خطوط لوله جنوب این 
شهر، در واقع آب زرینه رود به ۳۵ درصد از این شهر وصل شد و 
اهالی این مناطق از آب سبک این خط انتقال بهره مند شدند و تهدید 
ایجاد شده برای تبریز به فرصت تبدیل شد. مدیرعامل شرکت آب و 
فاضلاب استان آذربایجان شرقی با بیان اینکه تاسیسات آبیاری تبریز 
از بالا به پایین و اقطار بزرگ به کوچک تنظیم و نصب شده است، 
اظهار کرد: پمپاژ آب از جنوب به شمال، نیازمند برعکس کردن این 
تاسیسات و تغییر رژیم جریان بندی آب بود و جریان هیدرولیکی این 
شهرک ها به ناچار به هم خورد. مهندس خانی همچنین از زحمات 
و پیگیری های نمایندگان مردم تبریز آذرشهر و اسکو در مجلس 
شورای اسلامی و استاندار آذربایجان شرقی قدردانی کرد. در ادامه 
بازدید دکتر متفکرآزاد و حجت الاسلام تاج الدینی نمایندگان مردم 
تبریز آذرشهر و اسکو در مجلس با ابراز رضایت از عملکرد شرکت آب 
و فاضلاب استان، انجام این تعداد طرح و پروژه را بی نظیر خواندند 
و گفتند: با همت و تلاش کارکنان شرکت های آب و فاضلاب و آب 
منطقه ای، پروژه سه ساله ظرف مدت کمتر از سه ماه آماده بهره 
برداری شده است.نمایندگان مردم تبریز، آذرشهر و اسکو در مجلس 
شورای اسلامی ضمن ابراز خرسندی از عملکرد شرکت آب و فاضلاب 
و عوامل اجرائی پروژه، خاطرنشان کردند که تکمیل و بهره برداری 
به موقع از پروژه، گامی اساسی در تامین کسری آب شرب کلانشهر 

تبریز می باشد.

گام اساسی برای تامین کسری آب شرب کلانشهر تبریز

طی مراسمی با حضور مدیرعامل شرکت کارون و رئیس امور ایثارگران مناطق نفتخیز جنوب
آیین تجلیل از آزادگان شركت بهره برداری نفت و گاز كارون برگزار شد

همزمان با سالروز ورود آزادگان سرافراز به میهن اسلامی، طی مراسمی با حضور مدیرعامل شرکت کارون و رئیس امور ایثارگران مناطق 
نفتخیز جنوب ، از آزادگان شاغل در شرکت بهره برداری نفت و گاز کارون تجلیل شد. در این مراسم که با حضور مدیرعامل، مدیران 
، روسای ادارات ستادی و آزادگان شاغل در شرکت نفت و گاز کارون و همچنین رئیس امور ایثارگران مناطق نفتخیز جنوب برگزار 
گردید و از رشادت ها و ایثارگری های آزادگان تجلیل بعمل آمد . مدیرعامل شرکت بهره برداری نفت و گاز کارون ضمن تقدیر 
از رشادت و ایثارگری آزادگان اظهار داشت: وصف مشقت دوران اسارت، شکنجه ها و سال ها دوری از وطن و خانواده بسیار 
دشوار است، چه رسد به قرار گرفتن در این موقعیت و آزادگان ما با تحمل این همه سختی در دوران اسارت حماسه آفریدند 
و در حافظه تاریخی این سرزمین جاودان شدند ، و ما وظیفه داریم نسل جدید را با از خودگذشتگی و دلاورمردی های این 
قهرمانان آشنا کنیم ، و زبان هنر بهترین وسیله برای معرفی سختی ها و حماسه های آزادگان سرافراز می باشد. حسن شهرویی 
در ادامه گفت: مایه مباهات و افتخار است که در شرکت بهره برداری نفت و گاز کارون میزبان تعدادی از آزادگان عزیز به عنوان 
همکار می باشیم و افتخارات دوران اسارت و تلاش های شبانه روزی این عزیزان در سنگر خدمت قابل تقدیر است و ما افتخارات و خدمات 
آنان را ارج می نهیم. رییس امور ایثارگران مناطق نفتخیز جنوب نیز با تبریک ۲۶ مرداد سالروز ورود آزادگان به میهن اسلامی به کلیه آزادگان به ویژه آزادگان 
سرافراز شاغل در مجموعه مناطق نفتخیز جنوب و شرکت های بهره بردار ۵ گانه، گفت: درک مصایب و سختی های دوران اسارت امری دشوار است و ما در برابر 
رشادت و ایثارگری های شما تعظیم می کنیم، زیرا جهاد در دوران اسارت جهادی بزرگتر از جهاد در میدان نبرد بود. سجاد محمدی با ارایه آماری از آزادگان شاغل 
و بازنشسته شرکت ملی مناطق نفتخیز جنوب، اظهار داشت: مدیریت منابع انسانی و امور ایثارگران شرکت بهره برداری نفت و گاز کارون در خدمت رسانی به 
جامعه جانبازان ،ایثارگران و آزادگان شاغل پیشگام بوده و فعالیت های آنان در این حوزه قابل تقدیر است. همچنین اقدامات ارزنده روابط عمومی این شرکت در 
پاسداشت ارزش ها و ترویج فرهنگ ایثار و شهادت نیز قابل ستایش است. احمد سواعد سرپرست مدیریت منابع انسانی شرکت نفت و گاز کارون نیز با تاکید 
بر این نکته که پیگیری امور پرسنلی آزادگان شاغل از اولویت های مدیریت منابع انسانی است، گفت: بیان رشادت آزادگان عزیز در کلام نمی گنجد و همه ملت 
ایران به این بزرگواران مدیون هستند. در ادامه این نشست صمیمی آزادگان حاضر در جلسه به بیان مشکلات، انتظارات و خاطرات خود پرداختند و در پایان نیز 
با اهدای لوح های تقدیری از سوی مدیران عامل مناطق نفتخیز جنوب و شرکت بهره برداری نفت و گاز کارون از آزادگان حاضر در جلسه تجلیل شد. شرکت بهره 
برداری نفت و گاز کارون دارای پنج آزاده سرافراز شاغل است که اسامی آنان عبارت است از : سید عبدالحسین محفوظیان) مشاور مدیرعامل در امور ایثارگران(، 

محمود افتخار ) امور کارکنان( ، عبدالرزراق جابریان اصل )اداره حراست(، محسن نریمیسا) مسئول امور ورزش( و سید علی تاجگردون )اداره تعمیرات( 

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی:
قطع کامل و ممتد آب تبریز منتفی است

آذربایجان شرقی - فلاح: مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان آذربایجان شرقی ضمن عذرخواهی از شهروندان به سبب قطعی 
آب تبریز طی روزهای اخیر گفت: همانند دو هفته اخیر، بی آبی نخواهیم داشت و از این به بعد قطع آب قابل کنترل و با اطلاع 

رسانی قبلی خواهد بود.
  محمد خانی در یکصد و چهل و نهمین جلسه شورای اسلامی شهر تبریز با اعلام این خبر اظهار کرد: قطعی کامل و ممتد 
آب کلا منتفی است و شاید تنها چند ساعت شاهد قطعی آب باشیم. فعالیت ما ادامه دارد و تنها یک تا دو درصد احتمال 
قطعی وجود دارد. وی تصریح کرد: آذربایجان شرقی از نظر خشکسالی از انتها دومین استان کشور است و اردبیل به عنوان 
آخرین استان از نظر خشکسالی جای دارد. مشکل آذربایجان شرقی کمبود بارش باران و تبدیل آن از حالت برفی به سمت 

توده ای است.
خانی افزود: امکان دارد سدی خشک و سدی سرریز شود. حوزه ورزقان تحلیل رفته  و پوشش برفی آن ناکافی است. سد نهند 
نیز خشک شده است. ما در میانه تابستان هستیم، ولی کسی نمی تواند ادعا کند صوفی چای برای سال آینده مراغه آب دارد یا نه؟ میزان 
بارش ها به یک هشتم رسیده است. وی با اشاره به برداشت اندک و حساب شده از سدها، گفت: به تدریج شهرک ها حذف شده اند و اگر این کار را نمی کردیم، 

اردیبهشت با کم آبی روبرو می شدیم. بیش از ۸۰ میلیارد تومان هزینه برای ایستگاه پمپاژ آب صورت گرفته است.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان آذربایجان شرقی همچنین از مشکلات موجود در شبکه آب رسانی خبر داد و افزود: فرسودگی شبکه موجب شد با ۹۰ 

درصد ظرفیت عمل کنیم. اتفاقات پی در پی شبکه آبی را گرفتار کرد و نتوانستیم به مردم بگوییم چه زمانی و در چه محدوده ای آب قطع خواهد شد.
وی با تاکید بر اینکه وزیر نیرو به طور مستقیم به مشکل آب تبریز ورود کرده است، گفت: مدیرعامل آب و فاضلاب کشور یک هفته است در تبریز مستقر 

بوده و نتیجه بررسی آنها این بود که تمام وظایف به درستی انجام شده است و هیچ نیاز لجستیکی وجود ندارد.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی خاطرنشان کرد: ۹۹ درصد مسئله حل شده و یک درصد باقی مانده مربوط به تجهیزات است. در حال حاضر 

با فشار مناسب آب تمام مردم تبریز تأمین شده است.
به گفته   خانی، مهمترین بحث ما با نظام مهندسی تعبیه پمپ برای ساختمان های بلند است که هم کم آبی وجود نداشته باشد و هم آسیبی به شبکه وارد 
 نشود. وی از شهردار تبریز به سبب تامین آب شهرک ها از طریق تانکرهای شهرداری قدردانی کرد و افزود: شهردار تبریز و تمام نیروهای این حوزه از مجموعه

مدیریت شهری در روزهای اخیر کنار ما بودند.

محمد رسول پروری معاون مسکن شهری بنیاد مسکن استان فارس به همراه 
مهندس عباس نیا از اراضی طرح نهضت ملی مسکن شهر حسامی و کره ای 

شهرستان سرچهان بازدید کرد.
به گزارش روابط عمومی بنیاد مسکن استان فارس ، معاون مسکن 
شهری بنیاد مسکن استان فارس در این بازدید با بررسی ظرفیت های 
تامین مسکن ملی در شهر حسامی و کره ای خاطر نشان کرد : بسیاری 
از شهرهای استان فارس به ویژه در مناطق شمال و شمال شرق این 
استان ظرفیت های مناسبی برای اجرای طرح نهضت ملی مسکن دارد. 
پروری در ادامه با بیان اینکه ۱۹۰ هزار و ۲۶۸ متقاضی در طرح های نهضت 

ملی مسکن استان فارس نام نویسی کرده اند، افزود: ۳۷ هزار و ۱۴۴ متقاضی در محدوده شهرستان 
لارستان و ۱۵۳ هزار و ۱۲۴ متقاضی در سایر مناطق استان فارس در این طرح تا کنون نام نویسی کرده اند.

معاون مسکن شهری بنیاد مسکن استان فارس ادامه داد: برای ۱۵ هزار و ۳۶۷ متقاضی تا کنون پروژه و 
زمین مناسب اختصاص یافته و طرح های نهضت ملی مسکن با مشارکت این متقاضیان آغاز شده است، 
هفت هزار و ۱۳۹ متقاضی در بانک های عامل حساب بانکی افتتاح کرده اند و زمینه دریافت تسهیلات برای 
آنان فراهم شده است. وی با بیان جزییات بیشتری از اجرای طرح نهضت ملی مسکن در استان فارس 
گفت: از بین متقاضیانی که طرح نهضت ملی مسکن را آغاز کرده اند ، ۵۶ متقاضی طرح را به پایان رسانده 
اند ، ۸۰ واحد در مرحله نازک کاری است ، ۲ هزار و ۱۷۷ واحد در مرحله سفت کاری و اجرای سقف و ۳ 

هزار و ۳۶۳ واحد در مرحله اسکلت است.

در حاشیه بازدید پروری معاون مسکن شهری از اراضی مسکن ملی در شهرستان سرچهان عنوان شد 
نهضت ملی مسکن بسیاری از مطالبه های تامین مسکن را پاسخ می دهد 


